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 Protokół nr 141/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 29 września 2022 r. 
 
 
Posiedzenie otworzył Wicestarosta – pan Jerzy Czapliński /lista obecności stanowi załącznik nr 
1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on załącznik      
nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu z Wykonawcą zadania „Budowa drogi 
powiatowej Nr 1273N Ostrowite – gr. woj. (Górale)”. 
/na posiedzenie wszedł pan Marcin Kraszkiewicz – zastępca dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych/ 
 
Pan Kraszkiewicz poinformował, że firma Przedsiębiorstwo Drogowo – Budowlane złożyła 
wniosek o przedłużenie terminu realizacji zadania do dnia 15 listopada 2022r. Dodał, że firma 
argumentuje swój wniosek niekorzystnymi warunkami atmosferycznymi jakie panowały, jak 
również zaistniały problemy z pozyskaniem materiałów oraz nastąpił odpływ pracowników od 
podwykonawców. 
Pan Buliński zapytał czy argumentacja, która została podniesiona w piśmie Przedsiębiorstwa 
Drogowo – Budowlanego mieści się w katalogu przesłanek co do przedłużenia umowy. 
Ponadto zapytał pana Kraszkiewicza czy w jego ocenie termin, o który wnioskuje firma 
zapewni dokończenie tej inwestycji. 
Pan Kraszkiewicz odpowiedział, że tak, argumentacja firmy mieści się w tym katalogu. 
Natomiast wnioskowany przez firmę termin zapewni dokończenie inwestycji. 
Pan Buliński zapytał, czy przyczyny aneksowania umowy są obiektywne i sprawdzalne. Dodał, 
że można stwierdzić, iż przyczyny przedłużenia terminu są niezależne od wykonawcy. 
Pan Kraszkiewicz uważa, że tak przyczyny przedłużenia terminu się potwierdzają. 
Pan Buliński stwierdził, że opinia prawna przygotowana przez pana Macieja Sikorskiego 
potwierdza zasadność aneksowania umowy. Dodał, że zgodnie z opinią prawną w aneksie 
powinna być zawarta klauzula, która będzie zabezpieczała powiat finansowo, to znaczy że 
firma nie będzie rościła dodatkowego wynagrodzenia z tytułu wzrostu wartości zadania w 
przedłużonym okresie. Nadmienił, że przychyla się do przedłużenia terminu jeżeli w aneksie 
będzie zawarta powyższa klauzula. 
Pan Kraszkiewicz dodał, że w aneksie ten zapis zostanie zawarty. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu, czy mają jeszcze pytania do powyższego projektu 
uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali więcej pytań. 
Opinia radcy prawnego stanowi załącznik nr 3. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,       
M. Buliński. 
/pan M. Kraszkiewicz opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/239/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2022 – 2037. /po korekcie/ 
 
Pani Jolanta Jamroży – główna księgowa wyjaśniła, że korekta w WPF i w budżecie dotyczy 
następujących decyzji Wojewody. W dziale Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
dokonuje się zwiększenia o kwotę 3 700 zł z przeznaczeniem na wypłatę nagrody jubileuszowej 
dla funkcjonariusza za 20 lat służby. Ponadto w dziale „pozostała działalność” dokonano 
zwiększenia o kwotę 10 182 zł z przeznaczeniem na zakup materiałów i smarów do 
samochodów Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. Kolejna zmiana dotyczy 
zakresu „przeciwdziałania przemocy w rodzinie” zmniejszenie o kwotę 900 zł w związku z 
uaktualnieniem planu wydatków na prowadzenie programu korekcyjno-edukacyjnego.  
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do powyższego projektu 
uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXXVIII/240/2021 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2022 r. /po korekcie/ 
 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do powyższego projektu 
uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Wicestarosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 
                                                                                                                      Członek Zarządu 
                                                                                                                       Jerzy Czapliński 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


